

FORUM Mens Samenleving en Financiën

Besluitenlijst forum MSF van 1 juni 2021

Aanwezig:

Voorzitter: Mw. Nieuwland - Rijs
 College: Mw. L.A.M. Kompier, M.L. Reijven, N. Langedijk
 Ambtenaren: Dhr. R. Boes
 Griffier: Dhr. R. Vennik
 Insprekers: --

Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig
Boer, F.H.A. de	X	Hoorn, C.G.M. van	X	Mw. Rep, P.H.	
Boudewijn, M.S.		Jacet-van Lierop T.M.B.		Ringers, P	
Bovenkerk- v.Oosterom, M.C.		Jong, E. de		Ruiten, G.F.	X
Buis, A.J.L.		Kamper, G.J.F		Schoutsen, M.G.C.	X
Eijk, S. van		Kleef, P.J.M. van		Starre, A. van der	X
Feenstra, P.M.W.D	X	Kloosterboer, A.E.		Tjassens Keiser, P.	
Glas, A.E.	X	Koning, J.		Veldboer, J.C.M.	
Graaf, H. de		Korver, T.M.		Verseveld, I. van	
Hartog, G.N.		Krul-Brandt, J.A.	X	Visser, J.D.	
Hink-Haarms, J.		Molenaar, C.T.M.		Vliet, K. van der	
Hoejenbos, B.	X	Nieuwland-Rijs, E.		Waal, H.J.	
Hoffmann, M.A.	X	Nijman, G.J.E.		Wagenaar, R.J.	

Hofman, J.A.	X	Nugteren, W.		Zee, L.C. van der	X
Hoogeboom, J.G.	X	Rep, G.J.	X	Zuurbier, N.J.	
				Zwart, N.	X

FORUM MSF			Komt op BTA
	Onderwerp		
1.	Opening	De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen en luisteraars/ kijkers van harte welkom.	
2.	Besluitenlijst forumvergadering 8 april 2021	De besluitenlijsten worden naar aanleiding van eerdere opmerkingen gewijzigd vastgesteld.	
3.	Bestuurlijke termijnagenda	De tekst behorende bij M-53 Motie Inburgering zal worden aangepast'. Het forum kan instemmen met het van de lijst afhalen van de afgehandelde onderwerpen.	
4.	Afdoening ingekomen stukken aan de raad	GL wil dat het college IS D12 en IS D12a.terugneemt.. GI komt met amendement / oplegnotitie om de lijst ingekomen stukken GEWIJZIGD vast te stellen LDenW wil weten of het perceel achter Bovenweg 1 Sint Pancras wordt meegenomen bij het Bestemmingsplan Sint Pancras 2023. Dit wordt schriftelijk beantwoord SDW komt wellicht met voorstel om de BOK gelden aan een kunstwerk te besteden. Het forum behoudens GL stemt in met de voorgestelde wijze van afdoening t.b.v. de raad op 8 juni 2021	X
5.	Vaarbeleid	LDW komt met amendement over de registratie en een amendement om de tijden waarin niet gevaren mag worden te veranderen. CU, SDW en PvdA zijn voor het voorstel	

		Overige fracties willen hun mening in de raadsvergadering geven De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 8 juni kan.	
6.	Mondelinge mededelingen vanuit de commissie sociaal domein	De voorzitter van de commissie, G.J. Rep, verzorgt de terugkoppeling Onderwerpen die besproken zijn: * oprichten SORA * Jeugdzorg, over de preventiematrix * Dashboard WMO 4 ^e kwartaal 2021 Wethouder Reijven doet een oproep om zich aan te melden voor de visietafels ambulante jeugdzorg	
7.	Verordening beslistermijn schuldhulpverlening	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 8 juni kan.	
8.	Begroting WNK	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 8 juni kan. CU overweegt een amendement om de GR WNK in kennis te stellen van het raadsbesluit	
9.	Begroting Halte Werk	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 8 juni kan. CU overweegt een amendement om de GR Halte Werk in kennis te stellen van het raadsbesluit	
10.	Begroting GGD	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 8 juni kan.	
11.	Begroting VRNHN	Het CDA spreekt waardering uit voor de wijze waarop de VRNHN heeft gehandeld tijdens de coronapandemie. De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 8 juni kan.	
		De voorzitter sluit de vergadering om 22.25 uur.	